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Op 1 maart is een algemene ledenvergadering gehouden van COC Haaglanden op de 
Scheveningseveer 7 te Den Haag. Dit is het verslag van deze bijeenkomst 
 
 

1. Opening 
 

2. Vaststelling agenda 
 

3. Mededelingen 
Er waren geen mededelingen 

 
4. Afscheid Mark Spijker als secretaris en oproep voor nieuwe bestuursleden 

Met veel dank voor zijn daadkrachtigw, humorvolle en nuchtere inzet wordt afscheid 
genomen van Mark als secretaris. Gelukkig blijft Mark lid van de commissie 
verbouwing. Het bestuur zoekt een nieuwe secretaris, penningmeester en voorzitter. 
Zou je dit willen doen of ken je iemand laat het weten! Het helpt ook om de sociale 
media posts met de oproep voor nieuwe bestuursleden te delen! 
 

5. Pride The Hague 
Wouter geeft een update over de voortgang van de organisatie van Pride 2024. Deze 
wordt op 17 tm 19 mei gehouden. Op 18 mei pride walk en feest, 19 mei brunch voor 
jongeren en ouderen (meer uitgebreidere toelichting is ook te lezen in het 
projectplan wat is meegestuurd net de vergaderstukken). Er wordt samengewerkt 
met partnerorganisaties zoals Mauritshuis, Plons, Amare. Verwachting is dat er nog 
meer partners aansluiten, zo zijn ook alle roze netwerken van ministeries benaderd. 
Vanuit de leden worden de suggesties gedaan om ook de organisatie Justice en Peace 
te benaderen en een bewindspersoon uit te nodigen.  
 
Thema van pride is: Sharing the stories. Volg de pride op sociale media (Pride The 
Hague) en wil je meehelpen in de organisati meld je! 
 

6. Goedkeuring herziene begroting 2024 
Het bestuur vraagt de leden in te stemmen met de herziene begroting 2024. Er wordt 
in de vergadering ingezoomd op de volgende elementen in de begroting: 

o Begroting algemeen 
o Pride begroting 
o Vrijwilligersvergoeding 

 
Begroting 
De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. De kosten van pand en 
aan verwante kosten zijn omgeslagen naar werkgroepen. Daarnaast heeft de 
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gemeente de vergoeding van vrijwilligers aangepast. Condities die anders zijn dan in 
het sociale domein, dit vindt het bestuur niet rechtvaardig, daar worden in de 
gemeenteraad en bij de verantwoordelijk vragen over gesteld.  
 
Pride begroting (zie projectplan) 
De gemeente heeft een subsidie gegeven voor de pride op voorwaarde dat COC 
Haaglanden 15k inbrengt. Fonds 1818 heeft 10k aan subsidie gegeven. Het bestuur 
vindt de pride van groot belang. 
De vergadering wordt gevraagd in te stemmen met een inleg van 15k van eigen 
vermogen van COC Haaglanden tbv de pride. Dit voorstel wordt aangenomen met 30 
stemmen voor en 1 onthouding. 

 
Vrijwilligersvergoeding 

 
Toelichting op dit moment is de vrijwilligersvergoeding alleen van toepassing bij 
mensen die tenminste zich 8 uur per week inzetten en de vergoeding is gemaximeerd 
op 180 euro. Dat is ook het bedrag want mensen met een uitkering mogen bij 
verdienen 

 
Vanuit de leden komen de volgende reacties.  

o Wat voor consequenties heeft het afschaffen van de vergoeding voor het 
aantal vrijwilligers? Reactie bestuur: consequenties zijn wat lastig te 
voorspellen maar verwachting is niet dat het grote consequenties. 2 jaar 
geleden was er ook geen vrijwilligersvergoeding 

o Ervaring vanuit voorlichters is dat er bijna niet wordt gedeclareerd 
o In vergelijk met andere plekken is er een vrij hoge vrijwilligersvergoeding. 

Beter om mensen te bedanken via bedank bijeenkomsten en dergelijke. 
o Er is nu teveel scheefgroei 
o Mensen die een vrijwilligersvergoeding krijgen kunnen de keuze maken om 

deze om te zetten in de schenking aan het COC Haaglanden wat ze af kunnen 
trekken van belasting.  

o Er wordt een oproep gedaan om de vergoeding van de directie van COC 
Nederland omlaag te brengen. 

 
Er worden de volgende scenario’s in stemming gebracht.  

o Alle blijft zoals het is; de vergadering stemt hier tegen 
o De vrijwilligers vergoeding in zijn geheel afgeschaft; de vergadering stemt hier 

tegen.  
o Een beperkt een aantal mensen krijgen een vergoeding. Waarbij het bestuur 

is gemachtigd om deze functies kan aanwijzen en communiceert dit aan de 
ALV. Voor nu gaat het om de systeembeheerder en de boekhouder (functies 
die taken vervullen die anders extern worden belegd). Dit voorstel wordt 
aangenomen. 
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o Mensen melden met financiële stress kunnen een verzoek indienen om een 
vrijwilligersvergoeding te krijgen; het bestuur krijgt het mandaat om daarover 
te beslissen; aantal en bedrag wordt gecommuniceerd naar de ALV, met een 
maximumbedrag van 10k per jaar. Dit voorstel wordt aangenomen 

o Er wordt een anonieme stemming gehouden of bestuursleden een 
vrijwilligersvergoeding zouden moeten krijgen. De aanwezigen leden 
stemmen voor het handhaven van de vrijwilligersvergoeding voor 
bestuursleden.  

 
Overige opbrengsten 
Het bestuur stelt voor om de ledenkorting van 25% terug te draaien naar 10%. Dit om 
het tekort op de begroting te dempen. Dit voorstel wordt aangenomen.  

 
De ALV stelt de begroting vast met inneming met de bovengenoemde aanpassingen.  

 
7. Verbouwing COC Pand 

Het bestuur geeft een update over de voortgang van de verbouwingsplannen. Op 10 
maart is er een speciale informatiebijeenkomst. Doel van de bijeenkomst is om 
mensen te werven die gaan helpen om fondsenwerving. Verder is er de mogelijkheid 
om met behulp van virtual reality de verbouwingsplannen te bekeken. De 
verbouwing gericht op het doen van groot onderhoud, het aanbrengen van 
ventilatie, verduurzaming (dubbelglas e.d) van het pand en meer aantrekkelijk maken 
van het pand (ook voor activiteiten van ally’s).  
De aannemer heeft een begroting van 7,5 ton gemaakt. Waarbij de mogelijkheid 
bestaat om door het maken van keuzes deze begroting naar beneden bij te stellen. 
Het bedrag wat COC Haaglanden zelf zal bijdragen is gemaximeerd tot 2,5 ton. 2,5 
ton zijn de kosten voor het aanbrengen van ventilatie.  
De verbouwing wordt begeleid door werkgroep bestaande uit: Timo, Mark, Anne en 
Diana. 
 

 
Vragen vanuit de leden: 

o Is het pand het waard om zoveel geld in het pand te stekken? Ja, het pand in 
zijn huidige staat heeft veel waarde, niet alleen de vastgoed waarde maar ook 
zaken als aanwezige ICT infrastructuur, nachtvergunning, bekendheid lokatie. 
COC’s die geen eigen panden hebben, gaan zwerven over een stad en dat 
heeft een negatieve consequentie op activiteiten en begroting.  

o Aandachtspunt huidige spiegel bij wc’s voor een minder valide persoon. 
Wordt aangepast 

 
8. W.v.t.t.k/rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

9. Sluiting 


